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ISO 22716 is established by ISO as an international standard to 
provide guidelines on good manufacturing practices for the 
production, control, storage and shipment of cosmetic products.

ISO 22716 describes the basic principles of how to apply Good 
Manufacturing Practices (GMP) in a facility that produces finished 
cosmetic product. It is designed to minimize the risks involved in 
any pharmaceutical production that cannot be eliminated through 
testing the final product.  It can improve the management of human, 
technical and administrative factors affecting product quality, and it 
enables an organization to obtain a product that meets defined 
characteristics. 

Consumers are becoming more and more concerned about the 
safety of the cosmetic products they are using. Implementing the 
ISO 22716 and successfully awarding the certificate can 
demonstrate the organization’s commitment in ensuring the safety, 
quality and excellence of their product. Also it can enhance the 
confidence of clients and stake holders. 

Benefit
• Control & reduce cosmetic products hazards & promote

continuous improvement throughout the supply chain

• Reduce costs and eliminate redundant services from
your processes and increase overall efficiency.

• Minimize potential reputation and monetary losses.

• Improve market competitiveness, make your business
more international perspective

• Ensure integrity and quality of your products, and trust by
showing your commitment.

ISO 22716 Cosmetics – 
Good Manufacturing Practices 

(GMP) Certification



國際認可認証

ISO22716是由國際標準化組織(ISO)制定的國際標準，為化
妝品的生產、監控、存儲及運送提供良好生產規範的準則。

ISO22716闡述化妝品良好生產規範（GMP）的基本原則，
令生產化妝品的廠房透過這些基本原則實施GMP。其目的
在於降低在任何藥品生產過程中，無法通過產品成品測試消
除的風險。它可以改善人為、技術和行政等影響產品質量因
素的管理，並協助機構生產能夠滿足特定要求的產品。

消費者越來越關注她們所使用的化妝品的安全性。 實施ISO 
22716並成功獲得有關認證更能體現機構在確保其產品安全
、質量和卓越的決心。此外，ISO 22716認證也可以增強客
戶和持份者對有關機構產品的信心。

好處
• 監控和降低化妝品的生產及產品風險，並促進供應

鏈各環 節的表現不斷進步。

• 控制成本並從整個生產流程中刪減不必要的流程，
提高整體效率

• 减少機構聲譽和金錢上的潛在損失

• 提高市場競爭力，使您的企業更具國際視野

• 確保產品的完整和質量，並通過展示決心爭取信任
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